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  Library CollecƟon (Secondary SecƟon) 

How to Write Haiku and Other Short Poems  
Author: Paul B. Janeczko  

Call number: 821 JAN 

The suggestions in this guide will help you start experimenting with that 
wonderful thing called language.  

Edgar Allan Poe 
Editor: Brod Bagert  

Call number: 821 POE 

More than twenty of Edgar Allan Poe’s poems are brought to a new generation 
of readers with colorful illustrations and easy-to-understand notes that will 
encourage the enjoyment and appreciation of a great talent. 

A Kid in My Class  
Author: Rachel Roonney  

Call number: 821 ROO 

Every kid in the class has their own poem. The pushy one, the shy one. The 
smart kid and the daydreamer. The best friend-er and the kid who runs in his 
wheelchair. The tough kid, the poet. And not forgetting the class hamster. 

《詩詞欣賞與品德情意》 

編者：施仲謀、杜若鴻、金夢瑤等 

索書號： 895.1 SHI 

本書博觀約取，內容涵蓋有家庭倫理、待人交友、端正品德、擁抱自然、知識學

習、人生態度、家國情懷、生活情趣等八大範疇，涉及品德情意的各個層面，再

從中擷取精粹，分點演繹，步步深入。  

《有故事的唐詩 : 經典名句是這樣來的》 

作者：夏昆  

索書號： 895.1 XIA 

本書引領你走進唐詩，看詩人沉浮的命途、看詩人有滋有味的日常，還原唐朝各

時期具代表性詩人作品的背景故事，遊歷大唐世界！33位詩人、66個唐詩故事、1

26首唐詩佳作，不講平仄押韻，不求點評賞析。  


